
 

Vergadering Wijkraad Padbroek 
 
Woensdag 29 maart 2023 
Tijd:  19:30 uur 
Plaats: Doehuis 
 
Aanwezig:          Jan Mulder (secretaris) [wd 1] 
                           Adrie Muyris [wd 4] 
 Tiny Ooms [wd 3] 
                           Jasper Zandvliet [wd 2] 
                           Han van Oort 
     Ton Kwant  
     Wim Plant  
  Melany Melany Kreileman (penningmeester) [wd 3] 
                            Sjef Rensman (notulist) [wd 6] 
                            
 
Afgemeld:  Piet Kok [wd 2] 
    Shirley van Hoof (voorzitter) [wd 3] 
 Nannie Verbruggen [wd 2] 
 Gitta Lekatompessy [wd 1] 
          

 

 
1. Opening 
 
Jan opent om 19.30 uur de vergadering. Shirley is verhinderd vanwege haar werk. Sjef notuleert. 
 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 
 

Aanvraag subsidie ouderensoos 
Ouderensoos Drop Inn heeft subsidie gevraagd €200.- . Met algemene instemming toegekend. 

 

Brief over financieel tekort Wijkkrant 
Jaartekort lijkt ca €500.- te worden. Bestuur vindt wijkkrant belangrijk medium van wijkraad. Wel 
grootte van elke uitgave beperkt houden tot 24 pagina’s. Han: gemeente heeft budget voor 
afvalorganisatie Padbroek. Als we afvalkalender publiceren via een advertentiepagina kan de 
gemeente wellicht daarvoor betalen. Han zal onderzoeken. 

 
Wijziging Statuten 
Geen opmerkingen door bestuur, gegevens zijn nu bij notaris. Het bestuur moet nieuwe statuten t.z.t. 
goedkeuren. 

 

Stoppen secretaris 
Jan gaat eind 2023 stoppen met secretarisschap na ca 10 jaar. Blijft lid bestuur en blijft website doen. 
Leden wordt verzocht om zich heen te zoeken naar nieuwe kandidaat. Ook wordt vrijwilliger gevraagd 
via Sociom. 
 



 

3. Verslag 23 februari 2023 
 
Goedgekeurd. Naar aanleiding van verslag Hoe staat het met brief IKC Dassenburcht over 
speeltoestellen? Adrie heeft het doorgespeeld aan directrice. Verder niets gehoord.. 
 

4. De Zonnebus 
 
Er gaan steeds meer mensen mee, soms 17 tot 20 personen per dag. Han is volop bezig met 
sponsorwerving. Aantal vrijwilligers goed. De route naar Haps loopt goed; soms vallen chauffeurs van 
Haps ook in Cuijk in. Zonnebus heeft leuke bijdrage gekregen van WR Heeswijk. Waar mogelijk wordt 
Zonnebus gepromoot; bijvoorbeeld dansmariekes en prins carnaval + adjudant vervoerd met 
carnaval. 
 

5. Het Doehuis 
 
Voorzetramen zijn aangebracht. Verder loopt alles goed. 
 

6. Terugmelding coördinatoren 
 
AED 
We hebben een nieuwe AED gekregen van de gemeente. Helaas zonder tas, waardoor bijbehorende 
zaken los in de kast liggen. De afkomende AED is nagekeken en is voor Zonnebus, 2 bruikbaar tot 
maart 2025. Die voor Zonnebus 1 verloopt december 2023, dan moet deze worden vervangen. Hoe 
te financieren? Han benadert RAV om ‘mobiele AED’ in de Zonnebus te vergoeden. 
Opleiding burgerhulpverleners: er zijn zeven personen opgeleid, vier daarvan wilden zich niet 
aanmelden bij Hartslag Nu. Wijkraad betaalt de opleiding onder voorwaarde dat men zich aanmeldt 
bij Hartslag Nu. Als men  dat niet wil dan moet de cursus worden betaald. (ws te declareren bij 
ziektekostenverzekering) 
Adrie schrijft een artikeltje voor de wijkkrant met oproep dat mensen zich aanmelden voor gratis 
cursus AED-bediener (wel onder voorwaarde van aanmelden bij Hartslag Nu). 
 
Buurt Bestuurt 
Er is nog steeds geen nieuwe voorzitter. 
 
Buurt Preventiegroep 
Tiny wil organisatie overleg beheerders 2x per jaar bij gemeente LvC leggen. Er zijn inmiddels ook 
contacten met BPG Mill en St Anthonis. 
 
Speeltuinen 
Zitplateau kabelbaan Buizerdhorst wordt gerepareerd  na schade door hond. 
 
Wijkkrant 

Op dit moment heeft de wijkkrant een tekort van € 650,- op haar begroting. Er zijn een 
paar (grote) adverteerders afgevallen. We moeten kijken naar nieuwe adverteerders. We 
kunnen een oproep plaatsen in de wijkkrant. 

Er gaat wel eens wat mis met de data van evenementen in het Doehuis in het overzicht 
in de wijkkrant. We vragen aan de redactie om de drukproef aan Shirley of Nannie te 

sturen. 
 
 



 

Buurt Groengroep 
Te nat voorjaar om goed te kunnen schoffelen. Veel uitval vrijwilligers door langdurig zieken (2 leden 
met arthrose klachten). Weer een oproep in wijkkrant gedaan.  
Toch ligt de tuin er redelijk netjes bij. In het najaar hebben we weer veel bollen bij geplant. Die komen 
nu op. Veel bloeit er zelfs al. 1 april is de volgende onderhoudsdag. Dan gaan ook afgestorven 
plantenresten verwijderd worden, en beginnen we met het snoeien van de Annabelles 
(pluimhortensias).  
 
Cuijk Ontmoet 
Goed bezochte bijeenkomst maart. Programma komt ook in blad ‘Onsje’ van Senioren Cuijk (vh 
KBO). Volgens suggestie WR is subsidie aangevraagd bij Sociom. 
 
Website/ Facebook 
Inmiddels staan er drie wijkkranten op de website, het worden er vijf (steeds de laatste vijf). 
Notulen januari staan ook op website. 
 

7. Rondvraag en sluiting  
 
Wim 
Wim is met vrouw van Jasper een stichting gestart om verwilderde katten te vangen, wat tot rust te 
laten komen en te herplaatsen. In 2022 al 125 katten, waarvan 26 herplaatst. Als buitenlandse 
werknemers worden ontslagen of iemand naar verpleeghuis gaat wordt eventueel huisdier nogal eens 
naar buiten gedaan. Stichting probeert kat dan te vangen / op te vangen. 
Ze werken met donaties. Ze kunnen een aanvraag doen voor subsidie door de wijkraad. Ook kunnen 
ze een stukje voor de wijkkrant insturen. 
 
Om 21:15 uur sluit Jan de vergadering. 
 
Met dank aan Sjef voor het maken van het verslag. 


